

Q&A #1

1. Has the existing treated timber been tested? If so, what were the results? The results will determine if the timbers can be disposed of in a local landfill or be transported to the only lined landfill on the island located at Norris Arm.

The existing timber has not been tested. Contractor will have to assume the worst or inspect themselves.

2. With respect to the jacking of the bridge. It will require construction of temporary structures (Pilons) at the edges of the stream bed from which the bridge can be temporarily be raised (jacked). Are the proper permits in place to allow working in or near the stream bed?

There are no permits required as such. The Contractor must abide by the Basic Impact Analysis.

Q&R #1

Français :

1. Le bois traité existant a-t-il été testé? Dans l'affirmative, quels sont les résultats obtenus? Les résultats détermineront si le bois peut être éliminé dans un site d'enfouissement local ou être transporté vers le seul site recouvert situé sur l'île à Norris Arm.

Le bois existant n'a pas été testé. L'entrepreneur devra assumer le pire ou inspecter lui-même.

2. En ce qui concerne le soulèvement du pont. Il faudra construire des structures temporaires (Pilons) sur les bords du lit du ruisseau à partir desquels le pont peut être temporairement soulevé. Est-ce que les permis adéquats sont en place pour permettre de travailler dans ou à proximité du lit du ruisseau?

Il n'y a pas de permis requis en tant que tel. L'entrepreneur doit respecter l'analyse d'impact de base.